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پرسپولیسی ها این روزها به بردن عادت کرده اند  

و حالا بعد از پایان دوران قرنطینه و شروع مجدد 

بازی های لیگ برتر فعل خواستن را در تک تک 

لحظات بازی شان صرف می کنند تا بتوانند به 

هدف بزرگ خود که قهرمانی در لیگ برتر و پوکر در تعداد قهرمانی های پیاپی است، دست پیدا 

کنند. حالا فاصله سرخ ها تا مسجل شدن قهرمانی شان تنها 2 پیروزی دیگر است که به نظر می آید 

با توجه به 6 بازی باقی مانده تا پایان لیگ برتر و بازی های نسبتا راحت تری که این تیم در مقایسه 

با تعقیب کننده هایش دارد، موضوع چندان دور از دسترسی به نظر نمی آید.

بین تمام عوامل موفقیت پرسپولیس در بازی های لیگ نوزدهم، مهدی ترابی و بوژیدار رادوشویچ  

نسبت به سایرین برجسته تر بودند و با درخشش در بازی های این فصل جزء اصلی ترین عوامل 

موفقیت پرسپولیس محسوب می شوند.

ترابی؛مردثابتهمهبازیهایپرسپولیس

شماره 9 سرخ ها را باید یکی از مهم ترین بازیکنان سرخ در فصل نوزدهم دانست که توانسته 

در هر شرایطی نظر کادرفنی را به خود جلب کند و چه در زمان کالدرون و چه بعد 

از حضور یحیی گلمحمدی در راس کادرفنی، توانسته نظر مثبت آنها را به خود 

جلب کند و یک مهره همیشه ثابت در ترکیب سرخ ها لقب بگیرد. او حتی در 

زمان گابریل کالدرون که علاقه زیادی به تغییرات در ترکیب تیمش داشت 

نیز همیشه به عنوان یار ثابت در ترکیب سرخ ها به میدان رفت تا نشان دهد 

چه از لحاظ فنی و چه آمادگی فردی یک سروگردن از سایر همبازیانش 

بالاتر است. وی از 24 بازی سرخ ها فقط یک بازی در هفته بیست ودوم 

برابر پیکان را به دلیل 4 کارته بودن از دست داد و البته باید اشاره کرد 

که دیدار سپاهان هم با حکم کمیته انضباطی و بدون برگزاری بازی 

نتیجه اش مشخص شد.

رادو؛شاخوشانهبرایهیولا

تا همین فصل قبل هیچ کس به رادو به چشـــم یک 

دروازه بان مطمئن نـــگاه نمی کرد و هربار هم 

که او بســـته به شـــرایط باید از قفس توری 

ســـرخ ها محافظت می کرد، هواداران 

سرخ استرس داشتند که مبادا غیبت 

علیرضا بیرانوند به تیم لطمه بزند 

اما پرسپولیس فصل نوزدهم را 

به دلیل محرومیت بیرانوند با 

رادو آغـــاز کرد و این شـــروع با 

اولین کلین شـــیت سرخ ها در 

لیگ برتر همراه شد.

عملکرد کم نقص رادوشـــویچ درون 

دروازه باعث شـــد کالدرون در انتخاب 

دروازه بان اول تیمش دچار تردید شـــود و 

همین موضوع سبب شد این دروازه بان کروات در 

ادامه فصل هم فرصت برای خودنمایی پیدا کند و بتواند 

توانایی هایش را به معرض نمایش بگذارد. خیلی ها بر این 

باورند که این دروازه بان خیلی به موقع اوج گرفت وگرنه 

در فصلی که سرخ ها باید با بیرو خداحافظی می کردند، 

پرسپولیسی ها احتمالا برای خط دروازه شان به آب و 

آتش می زدند.

رادو در این فصل و تا پایان هفته بیست وچهارم 9 بار 

برای سرخ ها به میدان رفته و البته در دیدار برگشت 

مقابل ســـپاهان )که برگزار نشد( هم در ترکیب اصلی تیمش قرار داشت که می توانست تعداد 

حضورهایش درون زمین را به عدد 10 برساند.

15امتیازهدیهاختصاصیپسرخوبپرسپولیس

مهدی ترابی در فصل نوزدهم یکی از فصول خوب فوتبالی اش را پشت سر می گذارد و بررسی عملکرد 

این بازیکن می تواند گواه این موضوع باشد. پسر خوب پرسپولیسی ها تا به اینجای فصل توانسته 

با درخشش در ترکیب پرسپولیس، خودش را به رتبه دوم جدول گلزنان برساند و درکنار آل کثیر 

با 10 گل در تعقیب شهریار مغانلویی باشند که در پیکان 12 گل به ثمر رسانده و 

عنوان آقای گلی لیگ برتر را تا به اینجای کار به خودش اختصاص داده است.

اما وقتی گل های ترابی جذابیت بیشتری پیدا می کند و درجه اهمیتش بالا 

می رود که بدانیم او از 10 گلی که به ثمر رسانده، 5تای آن را در بازی هایی زده 

که تیمش نتوانسته قفل درازه حریفان را باز کند و او با گلزنی توانسته 3 امتیاز 

بازی را به نام تیمش ثبت کند. البته در بازی های دیگری هم که با تســـاوی 

یک-یک دنبال می  شده، او زننده گل برتری تیمش بوده و به همین دلیل در 

برخی آمارها از 7 گل سه امتیازی صحبت شده است. ضمن اینکه 

در دیدار برابر ذوب آهن که با برتری 3 بر صفر پرسپولیس همراه 

شد، ترابی توانست با زدن 2 گل، اولین دبل خود را در لیگ 

نوزدهم ثبت و نقش مهمی در پیروزی تیمش ایفا کند.

آقایپاسگل

ترابی علاوه بر 10 گلی که به ثمر رسانده توانسته 5 پاس 

گل هم برای همبازیانش ارسال کند تا به همراه علیپور در 

رتبه دوم جدول برترین های پاس گل قرار بگیرد. بد نیست 

بدانید 4 گل از 10 گلی که ترابی به ثمر رسانده از روی نقطه 

پنالتی بوده است.

شکستپارسباهمکاریترابی-رادو

پرسپولیسی ها در هر 2 بازی رفت و برگشت لیگ برتر موفق شدند 

پارس جنوبی جم را شکســـت دهند که نکته جالب در این بازی ها 

حضور همزمان رادوشویچ و ترابی در ترکیب اصلی پرسپولیس است. 

جالب تر اینجاســـت که در هر 2 بازی رادو موفق شده دروازه اش را 

بســـته نگه دارد و ترابی نیز توانسته هم در بازی رفت و هم برگشت 

گل 3 امتیازی تیمش را به ثمر برساند.

آقایگلنخوررکوردمیزند؟

رادوشویچ را باید این روزها یکی از باانگیزه ترین و آماده ترین بازیکنان 

پرسپولیس دانست. بازیکنی که سال ها زیر سایه بیرانوند حضور 

داشت در این فصل آنقدر آماده نشان داد که بالاخره توانست خودش 

را به هیولای سرخ ها تحمیل کند و در بازی هایی او را نیمکت نشین 

کند. هرچند اختلاف بیرانوند و کالدرون هم کمک زیادی به رادو کرد 

که بتواند خودی نشان بدهد، اما درواقع او با آمادگی اش توانست 

خودش را مرد اول دروازه سرخ ها معرفی کند.

رادو در 9 بـــازی که برای پرســـپولیس به میدان رفته توانســـته 8 

کلین شـــیت را به ثبت برساند و تنها در بازی برابر شهرخودرو که با 

برتری 3 بر یک پرسپولیسی ها همراه بود یک بار دروازه اش را بازشده 

دید تا درمجموع 9 بازی یک گل دریافت کرده باشـــد. رادو با رفتن 

بیرانوند حالا به مرد بدون رقیب ســـرخ ها تبدیل شده و با ادامه 

این رونـــد در بازی های پیش رو می تواند رکوردی بی نظیر از 

خود برجای بگذارد.

ورزش
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آرش محمدی
روزنامهنگار

استقلال در فصل جاری فراز و نشیب زیادی داشته و این طور که به نظر می رسد 

امسال هم برای این باشگاه از قهرمانی خبری نخواهد بود و اگر استقلالی ها 

شانس بیاورند چه بسا بتوانند سهمیه آسیا را ازآن خود کنند. شرایط برای این 

باشگاه کمی نگران کننده است و طبق روال این چند سال آبی ها با حواشی 

مختلفی دست وپنجه نرم می کنند و شایعه شده که مدیران باشگاه به دنبال 

جایگزین برای سرمربی تیم هستند. با این حال آقای گل تاریخ معتقد است 

در شرایط فعلی باید از مجیدی حمایت شود. گفت و گوی »فرهیختگان« با 

آرش برهانی را در ادامه می خوانید.

ابتدا درمورد شـــرایط استقلال صحبت کنیم. به نظر می رسد مشکلات این 

تیم تمامی ندارد.

شرایط استقلال با این وضعیت کرونا و بازیکنان مصدومی که هر روز به تعداد آنها 

افزوده می شود و اتفاقاتی که حداقل طی یک هفته گذشته برای این تیم به وقوع 

پیوست اصلا وضعیت خوبی نیست و به نظر می رسد طی بازی های آینده استقلال 

باید با تیم امیدش به مصاف حریفان برود هرچند هر تیمی هم که به میدان می رود 

باید ابتدا از حیثیت و نام استقلال دفاع کند. الان شرایط این تیم بسیار سخت است 

هرچند شرایط برای استقلال به خاطر یک سری ناملایمات که در حق این تیم شده 

همیشه سخت بوده اما امروز به خاطر این شرایط ویژه ای که به وجود آمده سخت تر 

هم شده اما امیدوارم تیم با همین بچه های جوان هم بتواند موفق باشد.

البته اگر اســـتقلال با امیدهایش هم به میـــدان برود می توان به نوعی این 

موضوع را یک توفیق اجباری برای آنها قلمداد کرد. 

دقیقا همین طور است و الان یک فرصت خیلی خوب برای همین جوان ها فراهم شده 

و چه بسا طی بازی های آینده استقلال، یکی دو جوان به فوتبال کشورمان معرفی 

شوند. درواقع امیدوارم جوان هایی که جویای نام هستند و این فرصت نصیب شان 

شده تا پیراهن استقلال را تن شان کنند از آن بهترین استفاده را کرده و این فرصت 

را به نوعی روی هوا بقاپند چون خیلی از فوتبالیست های بزرگ دنیا هم به همین 

شکل خودشان را به دنیای فوتبال نشان داده و مطرح شده اند و امیدوارم حالا که 

این فرصت برای استقلال هم پیش آمده بازیکنان جوان این تیم هم از این شرایط 

به بهترین شکل بهره مند شوند و آینده خود و استقلال را تضمین کرده و خود را به 

فوتبال ایران معرفی کنند.

به بدشانسی های استقلال اشاره کردید. بیشتر توضیح دهید.

بدشانسی ها همیشه در این چندساله برای استقلال بوده و نمی دانم چرا همیشه این 

شرایط برای این تیم به وجود می آید و دست از گریبانش هم برنمی دارد، اما امیدوارم 

یک روز این وضعیت و اتفاقات دست از سر تیم برداشته و برای استقلال به پایان برسد.

آینده استقلال با فرهاد مجیدی را چطور می بینید؟ شایعاتی مطرح شده که 

مدیران به دنبال جایگزین او هستند.

از دوستان خواهش می کنم چنین حوا شی ای را برای تیم بزرگ استقلال به وجود 

نیاورند چراکه این تیم و بازیکنانش امروز نیاز به آرامش دارند و قطعا با این صحبت ها 

تمرکز بچه ها و کادرفنی به هم خواهد ریخت. قبلا هم گفته بودم که فرهاد مجیدی در 

حالی در یک برهه زمانی خیلی سخت به استقلال پیوست که  در آن زمان هیچ کس 

حاضر نبود این سمت را قبول کند اما آن زمان فرهاد آمد و حالا به خاطر معرفتی که به 

خرج داده و آمده باید پایش بایستند و به او فرصت دهند تا برای فصل آینده تیم را با 

تفکرات خودش ببندد. البته فوتبال حرفه ای معرفت و این طور مسائل را نمی شناسد 

اما در شرایطی که مجیدی هدایت استقلال را برعهده گرفت بی انصافی است که 

بخواهیم با این صحبت ها او را اذیت کنیم یا از حالا به فکر جایگزین برای فصل بعد 

باشیم. به نظر من فرهاد مطمئنا می تواند استقلال را به جایگاه واقعی اش برساند.

کمی هم درمورد مسائل مدیریتی استقلال صحبت کنیم. موضوعی که طی 

این سال ها در این باشگاه ثبات لازم را نداشته و به نظر می رسد این تیم از این 

لحاظ بیشترین ضربه را خورده است.

به نظر من مهم ترین عامل برای موفقیت در هر مجموعه ثبات است. در استقلال هم 

آن چیزی که عیان است چه حاجت به بیان است و این ثبات هیچ گاه در این باشگاه 

نبوده است. باید مدیری که به استقلال یا پرسپولیس می آید ابتدا درموردش تحقیق 

لازم را به عمل آورده و رزومه اش را نیز بررسی کرد نه اینکه هر فردی را به عنوان مدیرعامل 

این دو باشگاه مورد استفاده قرار داد. بالاخره هر فردی کارنامه مشخصی دارد و معلوم 

است که یک مدیر در گذشته چه کاره بوده و چه خدماتی به مجموعه هایی که در 

آنجا بوده داده است یا چه عملکردی داشته و چه ارتباطاتی دارد و تازه بعد از بررسی 

کارنامه افراد می توان آنها را در چنین پست حساسی قرار داد نه اینکه با حضور مدیران 

مختلف، باشگاهی مثل استقلال بشود محل آزمون و خطا که پیش خودشان بگویند 

ما فلان فرد را مدیرعامل این باشگاه می کنیم که اگر خوب بود پس به کارش ادامه 

دهد و اگر هم عملکرد نامناسبی داشت نهایتا او را تغییر می دهیم. به خاطر همین 

ضعف مدیران و عملکرد نادرست آنها فرصت های پیاپی برای باشگاه بزرگ استقلال 

و هوادارانش از دست رفت. این اتفاقات خوب نیست و معتقدم باید از همان ابتدا 

با بررسی کارنامه و سوابق افراد یک مدیر را در راس کار و باشگاه استقلال بگذارند 

که واقعا لیاقت مدیرعاملی این باشگاه را داشته باشد و حتی به نظر من درخصوص 

هیات مدیره هم باید چنین پروسه و مراحلی لحاظ شود اما متاسفانه در این چند 

سال افراد زیادی به عنوان مدیر در بخش های مختلف به باشگاه آمده اند و همین 

تغییرات باعث می شود استقلال نتواند ابتدا به جایگاه واقعی اش برسد و در ادامه 

برنامه هایی که برای موفقیتش تعریف شده است را پیش ببرد.

اتفاق ناراحت کننده برای هواداران اســـتقلال این است که درخشش برخی 

بازیکنان مثل قایدی یا دیاباته و حتی ارسلان مطهری حداقل در این فصل با 

سرنوشت خوبی برای این تیم همراه نخواهد بود و چه بسا سهمیه آسیا هم از 

دست برود. شاید خودتان هم چنین تجربه ای داشتید که در یک فصل آقای 

گل شدید یا درجمع مدعیان آقای گلی بودید اما استقلال درنهایت نتوانست 

در پایان فصل رتبه خوبی را به دست بیاورد.

اتفاقاتی که امسال برای استقلال افتاد به این تیم ضربه محکمی زد، واقعا بعد از 

جدایی اســـتراماچونی شرایط بدی برای تیم پیش آمد و آن وضعیتی که بود و این 

تیم حتی در چند بازی هم بدون مربی به میدان رفت ضربه بدی به استقلال زد و 

تغییرات مکرر مدیریتی نیز مزید بر علت شد. درنهایت هم همه اینها باعث می شود 

تا یک تیم نتواند به هدفش برســـد. این دشواری ها و بعضا بی کفایتی مسئولان و 

بی برنامگی ها باعث شده تیم به این روز بیفتد. اين در حالی است که هرکدام از این 

موارد می توانست کمر یک تیم را بشکند اما استقلال امروز به همه آنها دچار شده 

و هنوز هم روی پاســـت. شما الان اسم سه بازیکن آماده را آوردید اما شاید یک تیم 

حتی 11 بازیکن آماده و سرحال داشته باشد ولی درنهایت نتواند نتیجه دلخواه و 

مورد نظر را بگیرد. به خاطر اینکه تمرکز و آرامش ندارد. درمجموع در فوتبال روز دنیا 

این فاکتورها برای موفقیت یک تیم بسیار مهم است.

کمی سوالات را شخصی کنیم؛ دل برهانی برای حضور در میادین تنگ نشده؟

بعد از سه سال از من گذشته است هرچند آن اوایل دلم برای فوتبال و گلزنی تنگ 

می شد اما الان دیگر با آن کنار آمده ام.

بعد از خداحافظی به مربیگری روی آوردید. در این وضعیت به مربیگری در 

تیم بزرگی مثل استقلال فکر می کنید؟

اگر لیاقتش را داشته باشم به صندلی مربیگری استقلال هم می رسم هرچند هر 

بازیکنی که از فوتبال خداحافظی می کند دوست دارد در امر مربیگری به بالاترین 

مدارج برسد. مربیگری هم ازجمله حرفه هایی است که کسی بدش نمی آید در آن 

موفق باشد و یک روز در یک تیم بزرگ و چه بسا استقلال سرمربیگری کند.

به عنوان ســـوال آخر چندی پیش یک استوری جنجالی منتشر کردید که 

باعث شد حملاتی به شما شود. پاسخی برای افراد توهین کننده دارید؟

درمورد این مسائل نمی خواهم صحبت کنم و اصلا به آن فکر هم نمی کنم و درواقع 

جوابی برای این افراد ندارم.

برهانی در گفت وگو با »فرهیختگان«: به خاطر معرفتی که فرهاد به خرج داد باید پای او ایستاد

فکر کردن به جایگزین مجیدی بی انصافی است 
استقلال جای آزمون و خطای مدیران نیست، بدون آرامش با ۱۱ ستاره هم به جایی نمی رسد

سخنگوی پرسپولیس در گفت وگو با »فرهیختگان«: به زودی برای تمدید قرارداد رسن اقدام می کنیم

ترابیونوراللهیقرارداددارند،پیشنهادرسمیهمندارند

تیم پرســـپولیس فاصله زیادی تا کسب چهارمین قهرمانی 

پیاپی ندارد. شاید 2 پیروزی دیگر بتواند قهرمانی زودهنگام 

این تیم را در لیگ برتر رقم بزند. نتایج این تیم در لیگ برتر که 

آخرینش با یک گل برابر ماشین سازی تبریز رقم خورد هواداران 

این تیم را بیش از پیش خوشحال کرده است. اما این هواداران 

درمورد برخی مســـائل نگرانی هایی دارند. این نگرانی ها را با 

علیرضا اشرف، سرپرست روابط عمومی باشگاه پرسپولیس در 

میان گذاشتیم. پاسخ او به سوالات »فرهیختگان« را بخوانید.

جریـــان به هم ریختگی رختکن تیم تان بعـــد از پایان بازی با 

ماشین ســـازی تبریز چه بود و چطور شد این همه بی نظمی 

به وجود آمد؟

در این مورد آقای پیروانی هم توضیح دادند. بعد از پایان بازی فرصت 

بسیار کمی داشتیم تا خودمان را به فرودگاه و پرواز بازگشت به تهران 

برسانیم. همین فرصت کم باعث شد چنین وضعیتی به وجود بیاید. 

البته بابت این مساله عذرخواهی شد و من هم از این بابت از مسئولان 

ورزشـــگاه عذرخواهی می کنم. هیچ وقت چنین 

اتفاقی رخ نداده بود و ما همیشـــه رختکن را تمیز 

تحویل مسئولان ورزشگاه می دادیم.

 درمـــورد کمپینی که بـــرای دراختیار گرفتن 

ورزشگاه شهیدکاظمی توسط هواداران این تیم 

به راه افتاده توضیح دهید. این کار با هماهنگی 

باشگاه پرسپولیس صورت گرفته؟

نه، باشـــگاه در این اتفاق نقشی نداشته و هواداران تیم خودجوش 

اقدام کردند. پیش از این هم اعلام کردیم ورزشگاه درفشی فر مشکل 

معارض دارد و امکان واگذاری نداشت. در جلسات خصوصی سازی 

هم این مســـاله مطرح شـــده بود و امیدی به حل مشکل آن وجود 

نداشت. اما با تلاش مدیران باشگاه و مخصوصا آقای خواجه وند معاون 

حقوقی باشگاه، این مشکل حل شد و ورزشگاه بعد از طی مراحل 

اداری و قانونی دراختیار باشگاه قرار خواهد گرفت. درباره ورزشگاه 

کاظمی هم موضع ما این است که باشگاه پرسپولیس هزینه های 

زیادی روی قسمت های مختلف ورزشگاه مثل زمین چمن، رختکن 

مربیان و بازیکنان، سالن بدنسازی و... انجام داده و حاضر به از دست 

دادن آن نیست. قرار هم نیست این ورزشگاه از پرسپولیس گرفته شود 

و همچنان دراختیار باشگاه خواهد بود.

شاید نوع صحبت عضو شورای شهر که در هیات مدیره باشگاه 

استقلال است باعث بروز این واکنش ها شد.

 بعد از صحبت های آقای حناچی شـــهردار تهران درمورد واگذاری 

ورزشگاه شهیدکاظمی به پرسپولیس، عضو شورای شهر اعلام کرد 

این موضوع باید در شورای شهر مطرح شود و درمورد آن تصمیم گیری 

صورت بگیـــرد و موضوع واگذاری در حد یک طرح بوده اســـت. 

نمی توان به این گفته ها ایراد گرفت اما ایشان صحبت هایی را درکنار 

آن مطرح کردند که توهین به پرســـپولیس و هواداران این باشگاه 

بود. همین صحبت ها ناراحتی شدید هواداران را به همراه داشت. 

متاسفانه ایشان صحبت هایی کردند که در شأن یک عضو شورای 

شـــهر و هیات مدیره یک باشگاه نبود. همین حرف ها در تحریک 

هواداران پرسپولیس و تشکیل کمپین نقش به سزایی داشتند. ای 

کاش ایشان حداقل حرمت رای هایی را که باعث ورود او به شورای 

شهر شده حفظ می کردند، حتی اگر یک شهروند پرسپولیسی به 

ایشان رای داده باشد باید درقبال آن اظهارنظر خود پاسخگو باشند. 

اتمام قرارداد برخی بازیکنان با پرسپولیس مثل علیپور و رسن 

باعث نگرانی هواداران تیم شده. چرا باشگاه با این نفرات که 

عضو همین باشگاه هستند وارد مذاکره نمی شود؟

سیاست باشـــگاه حفظ حداکثری بازیکنان تیم است. بازیکنانی 

که در این مدت درخشیدند و نقش کلیدی در موفقیت های اخیر 

پرسپولیس داشته اند. آقای گل محمدی هم رسما اعلام کرده راضی 

به جدایی هیچ بازیکنی نیست. باید بگویم هیچ لیست مازادی وجود 

ندارد و پرسپولیس در کوران مسابقات هرگز بازیکنانش را با چنین 

اخباری دچار نگرانی و عدم تمرکز نمی کند. درمورد نگرانی هواداران 

برای آینده بشار رسن هم باید بگویم با توجه به نظر مثبت کادرفنی 

روی او باشگاه قطعا به دنبال تمدید قراردادش خواهد بود. علیپور 

هم در زمره بازیکنانی است که باشگاه به دنبال حفظ آنهاست و به 

امید خدا به زودی این اتفاقات خوب می افتد.

جدایی ترابی و نوراللهی از پرسپولیس چقدر 

صحت دارد؟

با توجه به عملکرد خوب بازیکنان مان طبیعی است 

که آنها پیشـــنهاداتی از تیم های خارجی داشته 

باشـــند. اما باید بگویم ترابی و البته نوراللهی هر 

دو با باشگاه قرارداد دارند. شاید با آنها مذاکراتی 

شده باشد اما هیچ پیشـــنهاد رسمی به باشگاه 

پرسپولیس ارائه نشده است. تا امروز فقط جدایی 

علیرضا بیرانوند قطعی شده و تلاش بر حفظ بقیه بازیکنان است.

 مشکلات مالی برخی بازیکنان، به خصوص بازیکنان خارجی 

را نگران کرده است. با توجه به گران شدن روزبه روز ارز بالاخره 

به این بازیکنان کی پول می دهید؟

شرایط مالی باشگاه واقعا سخت است و افزایش نرخ ارز هم بر این 

سختی افزوده و باید با این مشکل کنار بیاییم. قرار است به محض 

پرداخت قســـط بعدی کارگزار، ارز لازم تهیه شود و به این بازیکنان 

پرداخت شود.

 چه زمانی این پول به دست تان می رسد؟

تاریخ دقیق مشخص نیست. شاید ظرف این هفته یا هفته آینده این 

پول به باشگاه پرسپولیس واریز شود.

موضع باشگاه درباره وضعیت استوکس و اوساگونا چیست؟ 

اوساگونا بعد از شرایطی که به دلیل شیوع ویروس کرونا پیش آمد 

در تلاش بوده تا به ایران بازگردد اما محدودیت شدید پروازها باعث 

شده فعلا موفق به این کار نشود اما باشگاه به او اعلام کرده از راه های 

دیگر به دنبال بازگشت به تهران باشد. درباره استوکس هم باید بگویم 

این بازیکن از اسفند سال قبل بدون هماهنگی باشگاه در تمرینات 

و بازی های تیم غایب بوده و پاسخ نامه های باشگاه مبنی بر حضور 

در تمرینات را هم نداده است. بنابراین باشگاه از راه قانونی دنبال 

پیگیری پرونده او و شکایت از این بازیکن است.

»فرهیختگان« بررسی کرد؛ نقش پررنگ رادو  و ترابی در امتیازگیری قرمزها

ارتش 2 نفره پرسپولیس!
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